

တပ်တံသကွံင်ကညးတံခွဲးတံယံတံဂုင်ဖုင်ကိင်

နအိင်ဒီးတံခွဲးတံယံလၢနကတံသကွံင်ကညးထီင်တံဆၢတံတံမံလၢလၢတံဟံပနီင်အိၤ မ့တမ့ၢ် ဟံပတုင်နတံမၤန့ၢ် ကမျါဝံစိင် တီဆုၤလီၤဆီ (Metro Mobility) တံမၤစၢၤန့ၢ်လီၤ. တံအံၤပုင်ယုင်ဒီး-

- တံမၤတံပတုင်တံစိင်တံလီၢ်တဖၣ်
- တံတဖၣ်ဟံဖျါထီင်သးတံပတုင်တံစိင်တံလီၢ်တဖၣ်
- တံယုထံင်သ့ၣ်ညါတံကြးဝဲဘၣ်ဝဲတဖၣ်
- တံယုထံင်သ့ၣ်ညါတံကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢအဒီးသန့ထီင်အသးလၢတံတံမံမံအဖီခိင်
- တံယုထံင်သ့ၣ်ညါတံကြးဝဲဘၣ်ဝဲတံစိင်တံလီၢ်

တံပတံသကွံင်ကညးတဖၣ်ပုင်ယုင်ဒီး တံဂုင်တဖၣ်လၢနအိကမိင်လၢတံမၤကမၣ်ဆၢတံအံၤ. ဘၣ်ဆၣ်အဲၤသ့ၣ်တလိင်ထၢန့ၢ်ယုင် တံဂုင်တံကျိၤအံၤဘၣ်န့ၢ်လီၤ. နကဘၣ်တံပုင်ထီင်တံကွဲးယုထီင်တံပတံသကွံင်ကညးခဲလၢဂံၢ်ဆူလီၢ်အိင်ဆိးထံးလၢလၢ-

ကမျါဝံစိင်တီဆုၤလီၤဆီတံမၤစၢၤဝဲထၢၣ် (METRO MOBILITY SERVICE CENTER)
 တံပတံသကွံင်ကညးတဖၣ်
 390 ROBERT ST N
 SAINT PAUL MN 55101

ကမျါဝံစိင်တီဆုၤလီၤဆီ (Metro Mobility) ကဘၣ်မၤန့ၢ်တံပတံသကွံင်ကညးတံကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ တံမၤတံဆၢတံတံန့ၢ်လၢ ၆၀ သီအတီၢ်ပူၤ, ဒီးတံပတံသကွံင်ကညးထီင်တံပတုင်တံစိင်တံလီၢ်တဖၣ်တချုးလၢတံစးထီင်တံပတုင်တံစိင်တံလီၢ်ဝဲန့ၢ်န့ၢ်လီၤ. ပကသး ကွံင်တံပတုင်တံစိင်တံလီၢ်လၢတံပတံသကွံင်ကညးထီင်အိၤတဖၣ်အဆၢကတီၢ် ဝဲတံအိင်ခိးတံပတံသကွံင်ကညးအစၢတဖၣ်အခါန့ၢ်လီၤ.

ပုၤကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တဖၣ်လၢဟ့ၣ်ကူၣ်တံခိးစံၣ်ညိၣ်တံလၢကစံၣ်ညိၣ်ဒိကန့ၢ်တံပတံသကွံင်ကညးထီင်တဖၣ်အံၤန့ၢ် တဘၣ်ထွဲဒီးဝုၢ်ကိၣ် ကးကရၢ (Metropolitan Council) ဒီးသ့ၣ်ညါဝဲ ADA ကမျါဝံစိင်တီဆုၤလီၤဆီလၢပုၤအိၣ်ဒီးကွံၢ်ဂီၤတလၢတပုၤ တဖၣ်အဂီၢ် (ADA paratransit) အတံသိၣ်တံသိၣ်ဒီးတံဘျုးတဖၣ်န့ၢ်လီၤ. ပကရဲၣ်ကျဲၤသ့ၣ်ဆၢဖးကတီၢ်တံစံၣ်ညိၣ်ဒိကန့ၢ်လၢတံ တူၢ်လိၣ်မၤန့ၢ်တံပတံသကွံင်ကညး ၃၀ သီအတီၢ်ပူၤန့ၢ်လီၤ.

နအိင်ဒီးတံခွဲးတံယံလၢနကထီင်ဒိကန့ၢ်တံစံၣ်ညိၣ်ဒိကန့ၢ်နတံပတံသကွံင်ကညးတဖၣ်, ဘၣ်ဆၣ်နမ့ၢ်တအဲၣ်ဒီးဟံထီင်န့ၢ်တလိင် နဟံဘၣ်န့ၢ်လီၤ. နအိင်ဒီးတံခွဲးတံယံလၢနကဟ့ၣ်လီၤလံာ်တံလံာ်မိလၢအအိၣ်ထွဲတံတဖၣ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ဟံကိးယုင်ပုၤတဂၤဂၤဖဲနတံ စံၣ်ညိၣ်ဒိကန့ၢ်, ဘၣ်ဆၣ်နမ့ၢ်တအဲၣ်ဒီးမၤဘၣ်န့ၢ်တလိင်နမၤဘၣ်န့ၢ်လီၤ.

ပုၤကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တဖၣ်လၢဟ့ၣ်ကူၣ်ဒီးစံၣ်ညိၣ်တံပတံသကွံင်ကညး (Appeals Panel) ကကွဲးစံးဆၢနၤလံာ်ပရၢအပူၤ, ကဘိးဘၣ် သ့ၣ်ညါနၤဘၣ်ယးဒီးအဲၤသ့ၣ်အတံဆၢတံတံခိးတံဂုင်တံပိၢ်တဖၣ်လၢတံဆၢတံတံအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. ပုၤကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တဖၣ်လၢဟ့ၣ်ကူၣ်ဒီး စံၣ်ညိၣ်တံပတံသကွံင်ကညး (Appeals Panel) အတံဆၢတံတံအံၤမ့ၢ်တံဆၢတံတံလၢခံကတံခိးတအိၣ်လၢတံပတံသကွံင်ကညးလၢခံ အဖီလံာ်ဘၣ်န့ၢ်လီၤ. ပုၤကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တဖၣ်လၢဟ့ၣ်ကူၣ်ဒီးစံၣ်ညိၣ်တံကမၤတံဆၢတံတံခိးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါပုၤတံသကွံင်ကညးထီင်တဖၣ် တဖၣ်လၢတံစံၣ်ညိၣ်ဒိကန့ၢ် ၃၀ သီအတီၢ်ပူၤန့ၢ်လီၤ.